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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II . 24. )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtan i
Pintér Sándor Belügyminiszterhez

„Történt-e a belügyminisztérium részér ől nyomásgyakorlás a nyomozásra az Arton
Capital nevű céghez kapcsolódó betörés ügyében? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2017. június 27-én a 444.hu portálon megjelent egy cikk, miszerint április elején (7-rő l 8-ra) ,
egy péntekről szombatra virradó éjszaka betörtek az Arton Capital nev ű cég Hajós utcai
irodájába. Mint azt bizonyára ön is tudja, az Arton Capital az egyik olyan vállalkozás, amel y
letelepedési kötvényeket forgalmaz külföldön .
A portál információi szerint a rendőrség hatalmas erővel mozdult rá az ügyre . Úgy tudják, hogy
nagyon sok tanút hallgattak meg, mindenkit megpróbáltak behívni a Teve utcába, aki a mobi l
cellainformációk alapján a betörés idején a környéken volt . Ez a belvárosi helyszín miatt aká r
ezernél is több embert jelenthet . A portál egyik forrása azt állította, hogy politikai nyomás miatt
zajlik a nyomozás ilyen nagy hévvel . A rendőrségen belül ráadásul a hírek szerint
ellenérzéseket kelt, hogy er őszakkal nem járó vagyon elleni bűncselekmények esetén ekkora
erőt mozgósítson a rendőrség. Egyes hírek szerint az Arton irodájában politikailag is érzékeny
papírok is voltak .

A fentiekkel kapcsolatban az alábbi kérdésekre várom válaszát :

1. Hány tanút hallgattak ki a nyomozás során ?

2. Pontosan mennyi pénzt vittek el a tolvajok az Arton Capital irodájából?

3. A pénz mellett tűntek-e el egyéb iratok vagy adathordozók az Arton Capital irodájából?

4. Volt-e nyomásgyakorlás a belügyminisztérium részérő l az ügyben eljáró nyomozókra?

5. Habony Árpád vagy Rogán Antal megkereste-e a belügyminiszter urat, hogy nyomást
gyakoroljon a nyomozásra?



Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . június 27 .

Szabó Tímea
Független országgyű lsi képviselő
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